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Spørgsmål nr. S 1749 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Børne- og undervisningsministeren 

Dato: 6. august 2021 

Stillet af: Ellen Trane Nørby (V)  

Mener ministeren, at det er rimeligt, at landets lærere og øvrigt pædagogisk 

personale i stigende omfang udsættes for vold fra elevernes side, og hvorfor 

har ministeren ikke for længst iværksat noget af det arbejde på området, som 

den tidligere VLAK-regering havde forberedt og som ministeren selv tilbage i 

november 2019 sagde, at ministeren ville anvende og iværksætte mod den 

stigende vold mod lærere?  

(Spm. nr. S 1749). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ellen.Trane.Norby@ft.dk og 

til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Børne- og Undervisningsudvalget 2020-21

Offentligt


